
Møteinnkalling
VOLLEYBALLSTYREMØTE NR 1 2023

Hu&Hei , 20:30-22:30
Tilstede:

Navn Rolle Tilstede?

Kathinka Stabell Lund Leder Ja

Karoline Ruud Dahlen Nestleder Ja

Lina Marie Toven Malmedal Kasserer 1 Ja

Linn Marie Høyland Kasserer 2 Ja

Anette Hornnæs Sportslig Ja

Ida Havikbotn Material Ja

Anders Folkestad Osdal Sosial Nei

Stine Nordentoft Ekrene Arrangement Ja

Sebastian Mehlum PR-ansvarlig Ja

Oda Margrethe Skaug Sandvolleyball Ja

Benjamin Vonheim Kragseth Sekretær Ja

Sak 0: Innsjekk
Saken fremlegges av: KSL
Saksinnstilling: Oppvarming

Vedtak: Styret regner seg som klare for møte.
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Sak 2: Situasjonsrapport
Saken fremlegges av: KSL
Saksinnstilling: Informasjon
Saksinfo: Oversikt over hva styremedlemmene har foretatt seg siden siste VSM.

Nestleder: Veldig mye tid har gått til lab og master, så har ikke fått gjort ekstremt mye på
volleyballfronten.. Har blant annet hatt en liten erfaringsoverføring med ny nestleder i
sandvolleyball og vært på generalforsamling.

Kasserer:Mye skole og innlevering av semesteroppgaver, som betyr at skole tar mindre tid
fra nå av (yay). Brukt mye tid og energi til å svare på mail angående alt mulig som er relatert
til fakturaene som har frist denne uken.

Kasserer: Prøvd å lære hvordan jeg regnskapsfører alt av kostnader og inntekter og fått det
til sånn halvveis. Har også vært i dialog med RSM (et selskap) ang. et mulig samarbeid.
Fortsetter å lete etter mulige sponsorer.

Arrangementsansvarlig: Jobbet MYE med skole. Prøvd å komme på ideer på hvordan vi
kan tjene peng. Hatt masse kampansvarligopplæring med nye styremedlemmer. Har vært
hjemme en tur.

Sosialansvarlig: fått prikk

PR-Ansvarlig: Hatt erfaringsmøte med Frida samt avtalt hjelp med instapostene ang de
vanlige ukes innleggene. Planlagt noen ideér for resten av sesongen og sett på kostnader for
ønsker av evt utstyr. Har hatt møte med Olav Aae, Simon Klopstad, og Johanna Sandström
ang NTNUI Volleyball Podcast (Navn pending). Snakket med enkeltpersoner ang låning av
utstyr og hørt med noen litt mer erfarne enn meg selv om utstyr som f.eks mikrofoner,
mygger og kameraer til eventuelle prosjekter. Hatt møte med Anette ang promo for 1. div og
elite. Vunnet en viktig kamp mot materialansvarlig med D3C :) <3

Sportslig ansvarlig: Skrevet master og spilt mot Randaberg. Erfaringsoverføring med
Benjamin om sportslig-vervet. Laget treningstider for uke 11. Kontaktet videregående skoler
og folkehøgskoler med volleyball-linjer for å promotere NTNUI volleyball. Fått opplæring i å
være kampansvarlig. Startet prosessen med promovideo for toppidrett med NTNUI
volleyball.

Sandvolleyballansvarlig:Mye dialog med Kathinka om det å være leder, og små ting
relatert til det. Snakka med baneutvalget, beachsenteret etc. Spilt siste seriekamp (RIP elite).
Spilt mixturnering og vant yey. Blitt beachspiller igjen. Hatt første styremøte med
sandvolleyball, og fått alle der oppdater på slack og styredrift. Hatt erfaringsoverføring med
Husebø sammen med alle i sandvolley-styret.

Materialansvarlig: Bestilt styregensere<3 Sett over driven og satt meg inn i årshjulet til
tidligere materialansvarlig. Sendt inn oversikt til kasserer over profileringsklær bestilt etter
vår-uttaket. Startet rydding/vasking av lageret og garasje på Dragvoll. Sendt ut melding til
folk som ikke har hentet profileringsklær. Fått opplæring i å være kampansvarlig:)

Sekretær: Hatt erfaringsoverføring med Anette ang. sportslig, hatt siste seriekamp, vært på
“klassetur” til Krakow, og blitt der to ekstra dager:-), rakk derfor ikke se D3C slå Ida og Co:-(



Leder: Litt for mye ting som ikke har med volleyball å gjøre (aka skole…), fullført
regnskapet til NTNUI (ikke blitt ferdig i tide:( ) Mye greier med oppdatering av systemer



Sak 4.1: Status Økonomi
Saken fremlegges av: LMTM
Saksinfo: Oversikt over den økonomisk situasjonen til gruppa og eventuelle tiltak

- Status: Hvor står vi mtp. budsjett, likviditet m.m. (“Presentasjon”)
- Eventuelle utfordringer/muligheter
- Behov for ekstrabevilgning
- Budsjett

Referat:
- Budsjettet lå ikke inne i mappa enda.
- Dårlig likviditet. 2 000 på konto, 100 000 i reiseregninger og faktura, kommer en del

på forskudd fra HS
- en del utestående fra treningsavgifter og klubbklær
- kasserer har jobbet med sponsorer

Sak 4.2: Status Sandvolleyball
Saken fremlegges av: OMS
Saksinfo: Informasjon
Hadde vårt første styremøte på mandag, det ble et langt møte.

● Diskuterte blant annet: Challenger, Seriespill, turneringer og spesifikt neglspretten
○ Neglspretten kom vi frem til: uke 17(For tidlig?), 18 (RT) eller 19

(Norgestour).
● Vi jobber med å få opp nettside hvor det blir postet mye informasjon etterhvert

○ Vi tenker også å lage et utøverskriv (Ala klubbhåndbok)
● Treningsleir: Kristiansand i august/september

○ Muligens midt-nordisk helgen
○ Evt RM
○ Kan også ta det i september

Referat:
- Det blir tidlig Neglsprett, blir kaldt, innendørsspillere blir også invitert
- Klubbhåndbok med bra info
- Mulig ikke gjennomførbart med treningsleir pga pris (mest fordi det er dyrt med

innendørs sandvolleyball), er ikke penger til treningsleir i budsjettet, jobber med det.
Mulig å kjøre det neste år evt, kanskje i Trondheim i år.

- greit med å ikke krasje treningsleir inne og treningsleir, særlig første år.
- vurderer å ta det under Midtnordisk, kan ta det senere, men er vanskelig mtp beach og

vær



Sak 5: Sosiale arrangement i/for NTNUI (10 min)
Saksfremlegger: AFO

Innstilling: Diskusjon/Informasjon
Saksinformasjon:

Referat:
AFO var ikke til stede, ble ikke gjennomgått



Sak 6: Nye stenger til Helgaseter (5 min)
Saken fremlegges av: SNE/IH
Innstilling: Diskusjon/Informasjon
Saksinformasjon:

Fikk denne mailen av min SIT kontakt:

Vi ser på volleyballstolper til hallen på Helgaseter.

Lurte på om dere hadde noe innspill på hva slags stolper dere ønsker vi skal kjøpe inn.

Gulvoppmerkingen er 2 kort baner, og ingen langbane.

Da dette først og fremst blir NTNUI Baskets lekestue.

Tanken vi har nå, er 2 enkle stolper, også heller ha longnet strammere.

Men send meg gjerne linker på ønskede stolper så fort dere har tid.😊

Så kan jeg potensielt få dette inn på budsjettet.

Spørsmål: Har vi noen preferanser her?

Referat:

- kan ikke ha damelag og herrelag til å trene der samtidig hvis vi bruker hallen
- bare strammerne, funker bra:-) Vi burde være positive hvis dette er suppleringsmuligheter mtp

treningstid. Nice med ekstra sted å trene
- burde være bra nett hvis vi først skal ha det. Viktigste at det er to separate nett.
- kunne vært en ide å kjøpe inn 6 (*9*)longnetstrammere til Dragvoll (*og Spektrum*) også,

blir stramt og bra:-). Slipper flere av problemene vi har med nettstramming på Dragvoll.
- konklusjon: vi kunne trengt longnetstrammere, skal snakke med Palm. Er greit det vi har på

Dragvoll nå.



Sak 7: Oppsummering Generalforsamling (5 min?)
Saken fremlegges av:
Innstilling: Informasjon
Saksinformasjon:
Saksinformasjon kommer hvis det ble tatt opp saker på generalforsamling som kommer til å
påvirke volleyballgruppa.

Referat:

- var langdrygt, sekretær løp rundt i mange timer, forslaget til Calisthenics falt, gjør at
støttesatsen står, benking og dramatikk til KU, Sven er i KU, ingen volleyballrepresentanter i
HS, og kun én med bakgrunn i lagidrett. Ikke så mye relevant ellers, Dødens vil bli hevet i
2024 (aka 2026), blir flere sandvolleyballbaner, vil ikke ha Gløs rennende ned i dødens. Teit
sak om lagringsplass på nytt idrettsbygg. Lite relevant på mange år.



Sak 8: Føring av DataVolley (10 min)
Saken fremlegges av: AH
Innstilling: Diskusjon/Informasjon
Saksinformasjon:
DataVolley har ved flere anledninger vært ført så dårlig at det må gjøres igjen.

Forslag til vedtak: Gitte personer fører datavolley og det gir mer dugnadspoeng.

Referat:

- altfor dårlig føring av datavolley, slitsomt å gjøre det igjen. Går ut over andre mennesker som
ikke får dugnadspoeng. Skaffe liste over folk som kan datavolley, gi ekstra dugnadspoeng for
å føre.

- gjøre det samme som med kommentatorer og speakere, gi masse dugnadspoeng, mye press å
plutselig måtte lære det under kamp.

- bruke lavere divisjonskamper til opplæring
- datavolleykurs i sammenheng med turneringer, 3-4 kamper hvor folk får trent, ha en

ressursperson til å støtte
- anbefaler å ikke ha på søndag på midtnordisk
- problemet ifjor var at det ble mange kamper å føre samtidig under kvartfinaler, trenger mer

datavolleykompetanse i klubben, er farlig om enkelte er borte.
- ha en tredje opplæringsperson når man ikke kan det
- kompetanseheving og konkret plan for dette, lære opp noen personer bedre
- Kursholder utenfor klubben?
- (Vegard) Buset fikser når vi spør fint
- et par personer skal ha datavolleykompetanse som belønnes med “trenerkompensasjon” for

laget (dugnadspoeng) om det er mange
- slipper å stille på annen dugnad med masse datavolleykompetanse
- lage en plan?
- neste styremøte, for det er neste sesong
- kompetanseheving, vi kan få penger fra NSI
- kult å være veldig gode på dette som klubb
- viktig å gjøre det ordentlig som studentklubb



Sak 9: Turnering for linjeforeningslag (10 min)

Saken fremlegges av: SNE
Innstilling: Diskusjon og vedtaksak
Forslag til vedtak: Styret vedtar å arrangere turnering for linjeforeningslag 15 og 16 april
Saksinformasjon:

Det er mye arrangement for volleyball i studentmiljøet. Jeg har tenkt på hvordan vi kan bidra
positivt til dette miljøet og fremme NTNUI Volleyball. Mitt forslag her er å arrangere en
turnering for linjeforeningslag, som vi i tillegg kan benytte som en mulighet til å tjene litt
cash. Mitt forslag er

- Turnering 15 og 16 april. Tenker å kjøre turnering for mixlag 15 april (Hall A), og
turnering for herre- og dameklasse 16 april (Hall A og Hall B). Mulighet for å delta i
både mix og herreklasse/dameklasse

- 15 lag per klasse, med påmeldingsavgift på 500 kr per lag

Pro:
- Dersom vi får 15 påmeldte lag i hver klasse vil vi tjene 22 500 ,-
- Bidra positivt til studentvolleyballen
- Kiosk == MYKJE PENG!!

Cons:
- Dagen etter gudenes…
- Vi må belage oss på litt dugnad, både oss i styre og spillere.

- 1 dommer per bane til enhver tid.
- Tenker vi kan dele inn dagen i 3 puljer, typ 10-13, 13-16, 16-18(19). Så kan et

lag ta hver pulje, så da trenger vi 9 lag
- Tenker styremedlemmer må sitte i sekretariatet, vi kunne gjort det på samme

måte. Vi må ikke bestemme hvem som skal gjøre hva nå, men må vite hvem
som kunne tenke seg å bidra

Tenker vi at dette er noe vi ønsker å gå videre med?

Referat:
- enten jr eller studentturnering, Palm sa at studentturnering = masse penger og lite

halleie
- standard med 600 kr per lag på slike turneringer.
- glemt en viktig pro, MASSE penger i kiosk, ytterligere profitt på 15 000 i kiosk, vi

trenger penger
- skal vi først arrangere en slik turnering er det fint at vi gjør det skikkelig. “Leie” inn

dommere (ntnui-lag stiller med dommere), 1 dommer per bane, trenger ikke
bestemme alt nå

- 15 lag per klasse er administrativt lite lurt, ha 16. Ifht dommere, ca 200 kr.
- se på muligheten for kun mixturnering
- noen har bare herrelag, evt flere lag per linjeforening.



- tidligere har det vært turnering med fri påmelding, kan ha grense på minst 2 damer
per bane

- gjeng fikser studentturnering, finnes fb-gruppe for folk som er ledere i
studentforeninger

- kanskje muligens en beachturnering den helga
- god idé! Erudio vil ha seriespill, det er midt i blinken
- veldig mange som setter opp egne treningskamper etc, kun mix
- minst to av hvert kjønn, høre med Heidis etc(?)
- litt lite attraktivt med todagers for noen
- kanskje søndagen
- bare mix isåfall
- arrangere to og heller slå sammen hvis det er lite interesse. Damer/herrer lørdag, mix

søndag?
- 8 damelag og 8 herrelag på lørdag, 32 mixlag på søndag, blir sikkert full påmelding

Vedtak: Styret vedtar å arrangere turnering for linjeforeningslag 15. og 16. april



Sak 10: Turnering for lag som er mellom eliteserie og 1. div (10-15 min)
Saken fremlegges av: AH
Innstilling: Diskusjon/Informasjon
Saksinformasjon:
Tanken er å arrangere en turnering for lag som skal i nedrykksturnering, rykker ned/opp, og
som ryker i kvarten. Mulighet for å tjene ekstra penger, treningsmotivasjon når det er lenge til
sesongstart, mulighet for å øve på føring av datavolley.

Referat:

- lag som spiller ned-/opprykksturnering i 1. div/elite kan ha påmelding, med masse penger i
påmelding for de som er med

- lite attraktive datoer tilgjengelig
- droppe det?
- blir dugnad og kanskje få kamper
- vi har ikke dårlig tid mtp linjeforeningsturnering
- langbane begrenser antall lag veldig, alternativt kan vi ta det via Magnus hvis H-elite

ryker i kvarten
- hørt om interesse?
- nei, lenge til kamp for lag med nedrykksturnering, så de kan være interessert
- ha det i bakhodet, siste mulighet til å arrangere 15.-16.
- enig med SNE, kort tid, vanskelig å planlegge med reise (særlig for BKT). Notere oss

det og huske på til senere
- litt dumt å ha det på slutten av sesongen mtp datavolleylæring
- se på interesse, holde muligheten åpen, verdt å høre



Sak 11: Vi leder sammen (5 min)
Saken fremlegges av: KSL
Innstilling: Diskusjon/Informasjon
Saksinformasjon:
Jeg og Anette er begge med på prosjektet Vi leder sammen, og vi er pålagt å informere om
dette, så anse dere selv for informert.

Jeg vil få besøk av min mentor i løpet av neste par måneder – så vil derfor legge ut
planlegging av de neste 2-3 styremøtene drøyt lang tid i forveien, sånn at hun har mulighet til
å komme på besøk fra Oslo.

Referat:

- kontaktperson og med selv, skal informere styret, anse dere som informert.



Sak 12: Overflytting av informasjon på Slab (og oversetting) (10 min)
Saken fremlegges av: KSL
Innstilling: Diskusjon/Informasjon
Saksinformasjon:
Per nå har vi mye informasjon som er spredt rundt på flere forskjellige plattformer som gjør
det vanskelig og uoversiktlig å finne den informasjonen man trenger.
Videre er det lite informasjon som er tilgjengelig for utvekslingsstudenter. Fjorårets styre
begynte arbeidet med å oversette alt av dokumenter

Referat:

- nice å fortsette å oppdatere, ikke så viktig hvor vi oppdaterer, så lenge det er tilgjengelig for
folk, blir pizza og kanelboller:-)

- oversetting/organisering?
- organisere og så oversette, folk setter pris på enkelte gamle ting, gjøre det tilgjengelig, slab er

en ting, grei måte å dele informasjon, finne det på nye nettsida:-) Lett å si “gå på nettsida”,
video av hvordan sette opp stream:-)

- har ikke fiksa nettsida
- jeg vil fikse:-), gi meg tilgang, heter ntnui.no/volleyball, få den opp å nikke. Kan bruke tid på

workshop



Sak 13: Speaker, hva er lov og ikke? (10 min)
Saken fremlegges av: OMS (SNE)
Innstilling: Diskusjon

Saksinformasjon: Det har lenge vært et inntrykk av at styret i NTNUI Volleyball er litt vel
strenge med hva som er lov som speaker og ikke. Det skal være en åpenbar
hjemmebanefordel og da bør speakeren få lov å være med å heie litt på hjemmelaget. Sandnes
gjorde det når 1.Div gutta spilte mot de borte. Tromsø gjorde det når h-elite spilte der,
speaker ropte “ace ace in your face”, og “out out 100 meters out” ved serve feil. Alle
fotballkamper setter på hjemmelaget sine sanger når de scorer mål, og det blir kjempe
stemning, så hvorfor kan ikke vi?
Jeg lurer derfor på om dette er noe vi finner på selv eller kommet fra forbundet eller
lignende?

Saksinformasjon (SNE):
Jeg tok kontakt med Vegard Buset angående hvilken retningslinjer som gjelder i forhold til
hva som står i arrangementhåndboka.

I arrangementhåndboka står følgende om speakerens rolle:

Speakeren sin oppgave er å være informativ og å skape engasjement. Speakeren
trenger ikke å være helt upartisk, men noen krav stilles. Speakeren skal ikke:

• Kritisere dommeravgjørelser

• Være ufin mot motstanderlaget

• Være leder for heiagjengen

Disse “reglene” for speaker sto i forbundet sin gamle arrangementshåndbok. Konklusjonen
fra min samtale med Buset er at det er OK for speaker å starte heiarop et par ganger, men
IKKE gjennomgående gjennom hele kampen. Det er også helt OK å være mer entusiastisk for
hjemmelaget og å gire opp publikum når hjemmelaget gjør det bra, meeeen det er fremdeles
ikke ok å snakke stygt opp bortelaget

Referat:

- arrangementhåndboka må oppdateres
- noen sanger er “svartelistet”, omtalt som mot det NIF står for, bra med gira speakere, skal

sjekke hvilke sanger som er greit, har sett store fakturaer før pga sanger, Håndball er gøy er
banna pga fyll



Sak 14: Årshjul/kalender (10 min)
Saken fremlegges av: OMS
Innstilling: Diskusjon

Saksinformasjon: Dette diskuterte vi i Sandvolleyball, det hadde vært en stor fordel å fått
putta alt av datoer/arrangementer inn i en oversiktlig kalender. Typ gallaturnering,
sommerflørt, uttak, midt-nordisk, rm, alt mulig. Så skal SVB lage en også, da vil det bli
lettere å planlegge for begge parter. Så jeg foreslår at vi skal lage en slik kalender, bare litt
usikker på hvordan man kan lage en slik best mulig?

Referat:

- gjør det enklere for nye spillere også
- gjør det nice mtp årshjul for PR også
- forbundet er under gjennomsnittlig raske mtp å sette opp kamper
- vi veit sånn ca. når ting skjer, sette opp vage tidsrom evt
- noe vet vi veldig tidlig
- har vi ikke årshjul?
- det fungerer under par
- fint med en som jevnlig fylles ut med datoer også, hvordan kan det deles etc?
- vi har visst 6 forskjellige årshjul på driven



Sak 15: Kampoppsett for elite/1. div (10 min)
Saken fremlegges av: AH
Innstilling: Vedtak

Saksinformasjon:
Både denne og tidligere sesonger har lagene i elite/1.div blitt sittende med en følelse av at
kampoppsettet er godkjent uten at det er gjennomført en bakgrunnssjekk. Dette fører til
upraktiske flytider, ekstra overnattinger eller i noen tilfeller flytting av kampstart. Altså ekstra
utgifter for klubb og spillere, og ekstra stress for reiseansvarlige og oppmenn. Forslaget er at
kommende sesong alltid skal godkjennes av noen som spilte i 1.div/eliteserien året før, for å
være sikre på at kampene faktisk er gjennomførbare og i tråd med reisemåte og sportslige
fordeler.

Forslag til vedtak: Før kampoppsett godkjennes av klubben skal det bli lest gjennom og
godkjent av en eller flere som har deltatt i serien tidligere.

Referat:
- støtter fra økonomisk side, gjøre det mer tilgjengelig for folk økonomisk sett
- ha noen som har gjort det før til å se over, særlig hvis ingen i styret har vært i seriene

før

Vedtak: Før kampoppsett godkjennes av klubben skal det bli lest gjennom og godkjent
av en eller flere som har deltatt i serien tidligere
Vedtatt ved akklammasjon



Sak 16: Vedtekter i NTNUI Sandvolleyball (10 min)
Saken fremlegges av: OMS
Innstilling: Diskusjon

Saksinformasjon: NTNUI Sandvolleyball fikk de vedtektene som ble vedtatt på årsmøtet
underkjent av HS. SVB vedtok å kun følge HS sine vedtekter og ikke vedta nye. Det vil si at
SVB ikke har egne vedtekter. Vi har heller ikke satt noen spesifikke retningslinjer, så jeg lurer
på hva dere tenker om det? Og evt om dere har noen forslag til evt hva vi burde tenke på når
vi ikke har dette (Mtp at de som vedtok dette (SVB) ikke er de mest erfarne)?

Referat:
- Det går bra
- Vi kom fram til å vedta det på neste styremøte
- Til info: ntnui er organisert annerledes enn annen norsk idrett, sandvolleyball er

nærmest ikke-eksisterende for NIF, komité under volleyball, er ikke et konsept utover
NTNUI, greit å være klar over, sandvolleyball har ikke eget forbund

- Volleyballforbundet vil ha sandvolleyball under egne inntekter. NTNUI generelt er
rart ifht NIF



Sak 17: Prøvetrening H-elite (10 min)
Saken fremlegges av: KRD
Innstilling: Diskusjon

Saksinformasjon: Har fått en forespørsel fra Magnus (NTNUI) om muligheten for å ha en
spiller med på prøvetrening i april. Det er da snakk om en spiller som skal gå på krigsskolen i
Trondheim til høsten og som kan være en svært aktuell spiller for elitelaget.
Prøvetreningsperioden det er snakk om er altså potensielt hele april.

Jeg har vært i kontakt med Eirik Palm (Sit) om hvordan dette eventuelts skal løses med tanke
på tilgang til hall, og har fått tilbakemelding om at det er mulig å fikse dispensasjon (gratis
inngang til hall) i denne perioden, forutsatt at vedkommende kun bruker hallen og ikke styrke
arealet. Så tilgang til Sit sine lokaler er i utgangspunktet ikke et problem.

MEN vi må nesten ta stilling til om vi skal kreve at vedkommende må betale treningsavgift
for å kunne delta på prøvetreninger i hele april.

Referat:
- Må være klar over HS kan ta stikkprøve og trekke støtte på alle som ikke har

NTNUI-medlemskap
- Fare for at han ikke gidder neste år hvis det blir veldig dyrt for en måned nå. Trenger

ikke betale lisens nå hvis han har spilt for en annen klubb i år



Sak 18: Eventuelt
Saken fremlegges av: KSL+IH+AH+SM

- Workshop semifinale
- Klær som har forsvunnet etc

- hva gjør vi? Fakturerer etc? Tar det selv?
- Gallaturnering

- hvor mange påmeldte?
- Budsjett til PR?

Referat:

- Er ikke her neste helg
- Workshop mandag eller tirsdag, se hvem som kan, få gjort fort, flere kan på mandag, får se på

W2M

- Klær som ikke har kommet i tide kan ikke folk noe for. Endre rutiner til neste år
- gå gjennom pose og sjekke opp mot liste
- har blitt gjort før, er MYE arbeid
- fordele utover personer, gjør det oversiktlig
- vi kan sende direkte til enkeltpersoner, og dermed slippe problemet
- vi har noen til overs, kan ordne
- herreshortser, dårlig stemning, oppmenn har ikke vært klar over om det var deres ansvar. Folk

er generelt treige til å hente klær.
- strengere krav til kommunikasjon ned til oppmenn etc, passe på at de følger med, svarer, etc.
- umulig å kontrollere hvem som har tatt ting, vanskelig presedens å sette
- vet vi om det har kommet fram?
- har ikke helt kontroll pga overgang mellom material
- litt dumt at ting har stått der, folk stjeler, men ikke vårt ansvar at folk ikke henter ting innen en

måned
- har blitt lagt ut på oppmenn/kvinne-gruppa om det, uklart om de har fått det med seg, mange

lag, mest herrer
- samme produkter som mangler?
- blir strengere med verv og kommunikasjon, og samtidig kunne stole på at de gjør det de skal.

Bedre rutiner
- ettersøke klær som mangler er pandoras eske, foreslå 100 kr i rabatt til de som har sagt ifra?

Avslag på 100 kr på manglende klær, ikke nye



- altfor få påmeldte, må få med alle NTNUI-lag
- så langt 15 damelag, 6 herrelag
- vi må ordne promotering, folk veit ikke når/hvor
- har spillere som ikke fått ordna overgang
- Magnus fikser, forbundet må fikse disp-ting

- er fullt podcastrom på dragvoll
- kan låne av blits etc

Sak 19: Neste styremøte
Saken fremlegges av: KSL

Neste styremøte: Kommer W2M



Sak x: Hva saken er (Tidsforbruk)
Saken fremlegges av:
Innstilling: Diskusjon/Informasjon/Vedtak
Saksinformasjon:

Referat:


